

To whom it may concern,

I am writing this letter to emphasize the importance that parks and public spaces play in the quality of life, beauty and international reputation of OUR Montreal. I was in attendance at the public consultation...."Projet Immobilier sur la rue Sainte Antoine Ouest" . During the consultation a question was asked about the general plan the city of Montreal had for the area around Griffintown and was stunned to hear that other than height and lot sizes there was no specific vision for this area. I feel strongly that Montrealers love their parks and public squares and use them at every opportunity not to mention the beauty they add to OUR city. This point was well understood when public consultation blocked the original plans for the OSM Concert Hall that would have cut McGill College avenue off from St Catherine...today noone could argue that this main arterie....McGill College Ave....is one of the most inspiring arteries in the city. This consultation underscored the importance of a central plan taking into consideration the lifestyle of the city when moving forward with these major projects.

I would like to propose some type of public square or park at the gateway to Griffintown(possibly with a fountain dedicated to all those from Griffintown that contributed to the development of the area)to bring to life a history that played a very important role in the development of our city.....so that office workers, citizens and tourists could gather together and appreciate our history, our lifestyle, and particularly our city planners. Thank you for your kind consideration.

Sincerely a concerned citizen Kevin McNamee

A qui cela peut concerner,

Je vous écris cette lettre pour souligner l'importance que les parcs et les espaces publics jouent dans la qualité de vie, la beauté et la réputation internationale de notre Montréal. J'ai assisté à la consultation publique .... "Projet Immobilier sur la rue Sainte -Antoine Ouest". Lors de la consultation quelqu'un a posé une question sur le plan général de la ville de Montréal avait pour la zone autour de Griffintown et a été stupéfait d'apprendre que autre que.. la hauteur et des tailles il n'y avait pas de vision spécifique à ce secteur. Je crois fermement que les Montréalais aiment leurs parcs et les places publiques et les utiliser à chaque occasion pour ne pas mentionner la beauté qu'ils ajoutent à notre ville. Ce point a été bien compris quand la consultation publique a bloqué les plans originaux de la salle de concert de l'OSM qui aurait coupé avenue McGill College hors de St Catherine ... aujourd'hui personne ne pourrait faire valoir que cette arterie principale .... avenue McGill College .... est l'une des artères les plus inspirants de la ville.

Cette consultation a souligné l'importance d'un plan central en tenant compte de la culture de la ville quand on va aller de l'avant avec ces grandes projets. Je souhaite proposer un place publique ou un parc à l'entrée de Griffintown. (peut être avec une fontaine dédiée à tous ceux de Griffintown qui ont contribué d'une façon importante à la développement de notre ville..... un place que les employés de bureau, les citoyens et les touristes pourraient se réunir et apprécier notre histoire, notre lifestyle, et particulièrement nos urbanistes. Merci de votre aimable attention.

Sincèrement un citoyen concerné Kevin McNamee